



牛Klf4基因重组反转录病毒载体的构建及产毒细胞株的建立

辛晓玲^{1, 2}, 吕长荣¹, 陈冬梅¹, 窦忠英^{1*}

1. 西北农林科技大学动物医学院 陕西省农业分子生物学重点实验室 国家干细胞工程技术研究中心陕西分中心, 杨凌 712100; 2. 河南省农业科学院畜牧兽医研究所, 郑州 450002

Construction of Recombinant Retroviral Vector with Bovine Klf4 and Establishment of a Virus Producing Cell Strain

XIN Xiao-ling^{1, 2}, LV Chang-rong¹, CHEN Dong-mei¹, DOU Zhong-ying^{1*}

1. Shaanxi Branch of National Stem Cell Engineering & Technology Center, Laboratory of Molecular Biology for Agriculture, College of Animal Medicine, Northwest A & F University, Yangling 712100, China; 2. Institute of Animal Husbandry and Veterinary Medicine, Henan Academy of Agricultural Sciences, Zhengzhou 450002, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net